### Strategic Plan 2016-2021

# United For Equity. Committed to Excellence.

#### SCUSD Mission

Students graduate as globally competitive lifelong learners, prepared to succeed in a career and higher education institution of their choice to secure gainful employment and contribute to society.

#### **SCUSD Vision**

Every student is a responsible, productive citizen in a diverse and competitive world.

#### **SCUSD Core Values**

Equity: Commitment to reducing the academic achievement gap by ensuring that all students have equal access to the opportunities, supports and the tools they need to be successful.

Achievement: Students will be provided with a relevant, rigorous and well-rounded curriculum, with the expectation that all will be well prepared for a career and post-secondary education.

Integrity: Communication and interaction among and between students, parents, staff, labor and community partners is defined by mutual respect, trust and support.

Accountability: Commitment to transparency and ongoing review of data will create a culture focused on results and continuous improvement in a fiscally sustainable manner.

#### **SCUSD Goals**

- College, Career and Life Ready Graduates
- Safe, Emotionally Healthy and Engaged Students
- Family and Community Empowerment
- Operational Excellence

#### **DELAC Executive Board**

Maria Flores, President Teresa Hernandez, Vice President Vitalina Tufi, Secretary

Academic Office: Multilingual Literacy Vanessa Girard, Director

Vanessa-girard@scusd.edu

Debra Hetrick, Coordinator Debra-hetrick@scusd.edu

Lisa Torres, Accounting Technician <a href="mailto:lisa-torres@scusd.edu">lisa-torres@scusd.edu</a>

Kao Lee, M.I.T. leek@scusd.edu

Phone: 916-643-9446

### Sacramento City Unified School District

Multilingual Literacy Department



## 學區學習英語者諮詢委會(DELAC)會議 2018年4月24日週三 傍晚5:30時-7:30時

5:30-5:40	<b>歡迎與介紹</b> Maria Flores,主席 Teresa Hernandez,副主席 Vitalina Tufi,秘書
5:40-5:50	批准上次會議記錄 Vitalina Tufi,秘書
5:50-6:15	綜合申請的2018-19冬季報告 Kelley Odipo, 州和聯邦計劃臨時主任
6:15-6:30	學區學習英語者諮詢委會的LCAP 優先事項初稿 Cathy Morrison, LCAP/SPSA協調員
6:30-7:15	對所有英語學習者的學術支持 Melanie Bean, 英語學習者諮詢/英語語言發展培訓專家
7:15-7:20	提名DELAC 代表 Maria Flores,主席 Teresa Hernandez,副主席
7:20-7:30	問答

希望在下次DELAC會議上見到你: 2019年5月22日星期三 主題包括: LCAP,春季ConApp的批准,出席,投票DELAC代表,獎項

Chinese/DELAC Agenda 4-24-19/AL